
Sedert 2019 ben ik lid van de vereniging. 

Ik ben niet geëmigreerd maar woon in de wintermaanden wel in Italië (Sinaï, 

Sardinië). De rest van het jaar (ongeveer zes maanden) woon 

ik in Apeldoorn. 

 

Ik heb bestuursrecht en communicatie gestudeerd en ben ruim dertig jaar 

werkzaam geweest bij de Centrale Raad van Beroep achtereenvolgens als 

griffier, juridisch ondersteuner (arbeidsongeschiktheidswetten), 

bestuurssecretaris, communicatieadviseur/voorlichter en aan het slot 

weer als juridisch medewerker bij de Internationale Kamer van de Raad. 

Ik ben gescheiden en heb twee dochters, beiden woonachtig in Amsterdam. 


